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 AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 15/2020 (179) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného  

dne 14. prosince 2020 formou elektronické konference v aplikaci Microsoft Teams 

 

Přítomni  

Členové (abecedně): Bc. Lukáš Janák, Ing. Bc. Miroslav Musil, Ph.D., Bc. Hana Müllerová, Ing. 

Jakub Rak, Ph.D., Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., Bc. Lenka Šedivá, RNDr. 

Jakub Trojan, MSc., MBA, Ph.D., doc. Ing. Pavel Valášek, CSc., LL.M., JUDr. 

Radomíra Veselá, Ph.D., LL.M.  

 

Stálí účastníci zasedání: doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., Mgr. 

Marek Tomaštík, Ph.D., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Alena Procházková  

  

Nepřítomni: Bc. Jakub Smolan, Ing et Ing. Jiří Konečný, Ph.D., prof. Ing. Dušan Vičar, 

CSc. 

 

Omluveni: Bc. Jakub Smolan, prof. Ing. Dušan Vičar, CSc. 

  

Návrh programu:  

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 19. 10. 2020 (předseda AS FLKŘ). 
3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
7. Projednání a schválení návrhu úpravy dokumentů: Jednací řád a Volební řád AS FLKŘ UTB ve 
Zlíně. 
8. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 

 
 
Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
Ve 13:00 hodin předseda AS FLKŘ zahájil jednání a přivítal přítomné. Uvedl, že se jedná o řádné zasedání 
v předem schváleném termínu. Všichni zúčastnění obdrželi 7. 12. 2020 pozvánku, zároveň byla tato 
pozvánka zveřejněná na úřední desce fakulty a na webu FLKŘ. 
Zrekapituloval pravidla online jednání a dále připomenul, že hlasování bude probíhat prostřednictvím 
hlasovací ručičky na liště. Návrh usnesení bude viditelně promítnut před hlasováním. Hlasování (zvednutí 
ručičky na liště) je přístupné pouze pro členy AS FLKŘ a členové jej provedou tak, že zvednou ruku a 
zakliknou na vyzvání jednu z oznámených možností (PRO, PROTI, ZDRŽEL SE). 
 
 

Bod 2) Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 30. 11. 2020 (předseda AS FLKŘ). 

Dr. Musil uvedl, že zápis byl zaslán členům AS FLKŘ a byl zveřejněny v informačním systému FLKŘ. 
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Dotázal se, zda má někdo z přítomných návrhy na doplnění nebo připomínky k tomuto zápisu – ani 

připomínky ani návrhy na doplnění nebyly vzneseny. 

 

Návrh na usnesení č. 179/1 

„AS FLKŘ schvaluje zápis z řádného jednání AS FLKŘ dne 30. 11. 2020 ve znění, zveřejněném 

v  informačním systému FLKŘ.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 179/1 

„AS FLKŘ schvaluje zápis z řádného jednání AS FLKŘ dne 30. 11. 2020 ve znění, zveřejněném 

v  informačním systému FLKŘ.“ 

 

 

Bod 3) Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

Předseda AS FLKŘ konstatoval, že na minulém jednání nebyla schválena usnesení, vyžadující kontrolu 

plnění. 

 
 
 
Bod 4) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ se dotázal přítomných, zda má někdo připomínky nebo návrhy na doplnění předloženého 
programu jednání.  
 
Připomínky k této úpravě ani další návrhy nebyly vzneseny. 
 
Návrh usnesení č. 179/2 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 14. 12. 2020 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 30. 11. 2020 (předseda AS FLKŘ). 
3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
7. Projednání a schválení návrhu úpravy dokumentů: Jednací řád AS FLKŘ UTB ve Zlíně. 
8. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 
 

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 179/2 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 14. 12. 2020 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 30. 11. 2020 (předseda AS FLKŘ). 
3. Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
4. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
6. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
7. Projednání a schválení návrhu úpravy dokumentů: Jednací řád AS FLKŘ UTB ve Zlíně. 
8. Různé (řídí předseda AS FLKŘ). 
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Bod 5) Informace předsedy AS FLKŘ. 

Dr. Musil informoval o hlavních bodech jednání AS UTB 8. 12. 2020: 

- předložení dokumentu „Jednací řád AS FT ve Zlíně“, 

- předložení  dokumentu „Pravidla rozpočtu UTB“, 

- ověření podmínek nákupu zvoleného SW, jen pro volby. 

K pravidlům rozpočtu se po prezentaci kvestorem rozvinula velká diskuze, dochází k významným změnám 

v rozdělování finančních prostředků, které se dotýkají hospodaření fakult. Ekonomická komise AS UTB bude 

dokument projednávat na jednání 15. 12. 2020 a dále na jednání dne 5. 1. 2021, další jednání AS UTB je 

plánováno na 12. 1. 2021. 

 

Bod 6) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., děkanka  

- Činnost Call centra v prostorách fakulty byla od 16. 11. 2020 pozastavena (nedostatek kontaktů, 

které je třeba trasovat). Za dobu jeho činnosti studenti odpracovali celkem 3 092 hodin. 70 % nákladů 

na provoz Call center (studenti byli odměňováni formou mimořádného stipendia) uhradí UTB Zlínský 

kraj. V jednání je možnost vystavení certifikátů Krajské hygieny pro studenty, kteří v CC pracovali. 

V případě potřeby může být činnost CC znovu obnovena, pravděpodobně se však již bude jednat o 

formu, kterou bude mít plně v gesci Krajská hygienická stanice. Je projednáván způsob, jak 

postupovat v případě, že studenti měli v rámci činnosti Call centra splněnu pouze část praxe. 

- Z důvodu ukončení pracovního poměru pana prof. Božka na vlastní žádost byly navrženy a schváleny 

změny garantů některých studijních programů na FLKŘ. Změny byly projednány a schváleny Radou 

studijních programů dne 16. 11. 2020, projednány a chváleny Vědeckou radou fakulty dne 26. 11. 

2020 a projednány a schváleny Radou pro vnitřní hodnocení UTB dne 1. 12. 2020 a následně byly 

zaslány na NAÚ. Novým garantem navazujícího magisterského programu Bezpečnost společnosti 

v prezenční a kombinované forma studia byl schválen pan prof. Ing. Vladimír Adamec, CSc., 

bakalářského SP Management rizik v prezenční a kombinované formě studia rovněž pan prof. Ing. 

Vladimír Adamec, CSc. Garantem bakalářského SP Procesní inženýrství v prezenční a kombinované 

formě studia (na dostudování) byl schválen pan Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D. 

- Připravuje se nový bakalářský profesní SP Environmentální bezpečnost, 17. 12. bude projednáván 

Radou studijních programů fakulty, poté bude předložen kolegiu rektora a po jeho schválení kolegiem 

rektora bude postoupen k projednání Akademickým senátem FLKŘ. Poté bude projednán a schválen 

Vědeckou radou fakulty a předložen RVH UTB. 

- Paní děkanka poděkovala všem zaměstnancům za celoroční práci pro fakultu, ocenila jejich úsilí 

v letošních nelehkých podmínkách a popřála všem hodně zdraví a poklidné Vánoce 

doc. RSDr. Václav Lošek, CSc., proděkan pro pedagogickou činnost 

- Je nutno provést analýzy výuky v zimním semestru, který proběhl kombinovaně, od minulého týdne 

probíhá výuka 1. ročníků – důvodem je poskytnout studentům prostor pro adaptaci. Fakulta je rovněž 

zapojena do projektu DUO, mezi jehož klíčové aktivity patří právě adaptace. 

- Začíná se příprava na letní semestr, rozvržení výuky bude jiné, než v předchozích letech, je třeba 

s tím počítat. Pravděpodobně bude posunut termín dokončení rozvrhu, a to na 5. 1. 2020.  

- Probíhají opravy zadání kvalifikačních prací, je nutné je dokončit co nejdříve. Doc. Lošek upozornil, 

že v lednu by studenti měli mít hotovu teoretickou část práce. 

  

Dr. Strohmandl upozornil, že akademičtí pracovníci by měli být seznámeni se systémem plánování výuky na 

letní semestr – prioritou je zabezpečení bezpečnosti studentů, je nutno informovat akademické pracovníky o 

prioritách, v intencích směrnice rektora. 
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Mgr. Marek Tomaštík, Ph.D., proděkan pro vnější vztahy a CŽV 

- Fakulta se od 1. 11. zapojila do projektu OP VVV Ikaros, a to do DA 8.3 „Tvorba a pilotáž nových 

populárně naučných programů určených pro propagaci výsledků VaV dosažených UTB ve Zlíně“, do 

DA 8.1 „Tvorba/aktualizace a následná implementace komunikační a marketingové strategie 

popularizace výsledků VaV dosažených UTB ve Zlíně“ se zapojíme od 1. 1. 2020. 

- Den otevřených dveří se na UTB uskuteční 4. 2. 2021, a to online formou. 

 

Dr. Strohmandl se dotázal, zda by mohla být předložena členům AS FLKŘ prezentace, týkající se 

nezaměstnanosti absolventů, která byla prezentována na kolegiu rektora tak, aby bylo možné porovnat 

s prezentací, která byla přednesena na jednání AS UTB. 

 

Ing. Pavel Taraba, Ph.D,, proděkan pro tvůrčí činnost 

- Ve středu 16. 12. 2020 je plánováno jednání Knihovní ediční rady UTB. 

- 18. 12. se uskuteční zasedání komise IP UTB 2020-2021 a Komise IGA 2021. 

- Na UTB probíhaly vnější evaluace IAP a MEP, z obou už UTB obdržela hodnotící zprávy. Z IAP 

vyplynuly doporučení pro jednotlivé fakulty, které budou dále rozpracovány.  V rámci MEP se  

hodnotil modul 3 v rámci metodiky 17+, UTB bylo zasláno hodnocení k připomínkování, připomínky 

byly podány. 

- V listopadu se uskutečnilo šetření služby UTB (vzdělávání a kvalita vzdělávání v souvislosti 

s pandemií Covid-19, šetření se zúčastnilo 118 akademických pracovníků a 1374 studentů) výsledky 

budou k dispozici v lednu. 

Ing. Alena Procházková, tajemnice fakulty  

- 15. 12. 2020 se uskuteční inventura majetku fy EDUHA v prostorách UH1. 

- Dnes se v prostorách fakulty uskutečnila dílčí kontrola požární ochrany, které se účastnili zástupci fy 

EDUHA, zástupci TPO z rektorátu, pan Peléšek jako zástupce BOZP za UTB a dále zástupci externí 

firmy, která pro UTB zajišťuje požární ochranu. Zjištěné nedostatky budou v zápise a bude sjednána 

náprava. 

 

Bod 7) Projednání a schválení návrhu úpravy dokumentů: Jednací řád AS FLKŘ UTB ve Zlíně. 

Dr. Musil zrekapituloval, že dokument byl zaslán členům AS FLKŘ 13. 11. 2020, byl projednán na jednání AS 

FLKŘ dne 30. 11. 2020, po tomto jednání byl postoupen Legislativní komisi 

 

Dr. Veselá jako předsedkyně Legislativní komise uvedla, že komise se sešla na jednání 8. 12. 2020, 

k předloženému dokumentu nedostala žádné připomínky, náměty ani doplnění. Předseda senátu Dr. Musil 

se jako předkladatel návrhu jednání zúčastnil, na jednání byla vznesena jenom jedna připomínka, a to 

předkladatelem – nahrazení slova „aklamací“ slovem „veřejné hlasování“. Tato úprava byla hned na místě 

provedena předkladatelem do dokumentu. Zápis z Legislativní komise byl zaslán členům AS FLKŘ, členové 

rovněž obdrželi i upravený dokument.  

 

Návrh usnesení 179/3 

„AS FLKŘ schvaluje úpravy dokumentu: Jednací řád AS FLKŘ UTB ve Zlíně. 

Zároveň ukládá předsedovi AS FLKŘ předložit dokument AS UTB ve Zlíně společně se stanoviskem paní 

děkanky k dokumentu“. 

 

K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
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Usnesení 179/3 

„AS FLKŘ schvaluje úpravy dokumentu: Jednací řád AS FLKŘ UTB ve Zlíně. 

Zároveň ukládá předsedovi AS FLKŘ předložit dokument AS UTB ve Zlíně společně se stanoviskem paní 

děkanky k dokumentu“. 

 

Dr. Musil dále uvedl, že na dnešním jednání kolegia děkanky požádal paní děkanku o vyslovení stanoviska 

k dokumentu – spolu s tímto stanoviskem bude Jednací řád se schválenými změnami postoupen k projednání 

AS UTB.  

 

 

 

Bod 8) Různé. 

- Dr. Musil připomenul, že je stále mít na paměti vyhlášení doplňovacích voleb studentů do AS FLKŘ 

a v okamžiku, až to epidemiologická situace dovolí, tyto vyhlásit. 

- Navržený termín pro další jednání AS FLKŘ je 18. 1. 2021, další budou následně stanoveny. 

- Dr. Trojan se dotázal, zda by do návrhu programu nebylo vhodné dát projednání návrhu akreditace 

bakalářského SP Environmentální bezpečnost. Dr. Musil odpověděl, že zatím nebyl projednán ani 

RSP ani kolegiem rektora, pokud se tak do příslušného termínu stane a bude materiál AS FLKŘ 

předložen, není problém tento bod zařadit na jednání při schvalování programu.  

 

Návrh usnesení č.179/4 

„AS FLKŘ schvaluje návrh programu řádného jednání AS FLKŘ dne 18. 1. 2021 v následujícím znění: 

1.   Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2.   Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 14. 12. 2020 (předseda AS FLKŘ). 

3.   Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4.   Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5.   Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6.   Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7.   Předložení a projednání dokumentu „Zpráva o činnosti AS FLKŘ za rok 2020“ (předseda AS  

      FLKŘ“. 

8.   Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 

 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č.178/4 

„AS FLKŘ schvaluje návrh programu řádného jednání AS FLKŘ dne 18. 1. 2021 v následujícím znění: 

1.   Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2.   Kontrola zápisu z řádného jednání AS FLKŘ dne 14. 12. 2020 (předseda AS FLKŘ). 

3.   Stav plnění usnesení AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

4.   Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

5.   Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

6.   Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

7.   Předložení a projednání dokumentu „Zpráva o činnosti AS FLKŘ za rok 2020“ (předseda AS  

      FLKŘ“. 

8.   Různé (řídí předseda AS FLKŘ).“ 
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Na závěr předseda AS FLKŘ poděkoval všem za účast, do dalšího období klidné svátky a do roku 2021 

hodně štěstí, zdraví a optimismu. 

V 13:42 bylo jednání ukončeno. 

 

 

 

Zapsala:            Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Bc. Miroslav Musil, Ph.D., předseda AS FLKŘ 


